
RO.0012.2.2.2021          

Protokół Nr 22/2021 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          
i Transportu w dniu 20 kwietnia 2021 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało 
zwołane przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji,                          
z następującym porządkiem posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza kosztów utrzymania jednostek OSP z terenu Gminy Brańsk za 2020 

rok. 
4. Analiza projektów uchwał pod obrady XIX sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii  w tej sprawie. 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 
                                                                                                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – dziewięciu– obecnych ośmiu: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 
2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
3. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 
5. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 
6. Franciszek Bolesta   Członek Komisji 
7. Grażyna Płonowska  Członek Komisji 
8. Franciszek Rułka   Członek Komisji 

 
Radny nieobecny: Marek Kadłubowski,    
Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 
4. Weronika Sztejniec   Kier. Ref. Organizacyjnego, Oświaty i Kultury 
5. Paweł Kuteszko   pracownik GOPS 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Przewodniczący Komisji radny Pan Marek Brzozowski otworzył posiedzenie 
powitał przybyłych członków Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa    
i Transportu oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, 
tym samym prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, opinii itp.  
 
Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do 
członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku 
wniosków poddał pod głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym głosami 7 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 



porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie (podczas głosowania nieobecny na sali 
obrad,  radny Witold Sierocki). 
 
Ad. 3 Analiza kosztów utrzymania jednostek OSP z terenu Gminy Brańsk za 2020 rok: 
 
   Pani Weronika Sztejniec Kierownik Referatu  Organizacyjnego, Oświaty i Kultury 
przedłożyła ogólne informacje dotyczące jednostek OSP z terenu Gminy Brańsk a 
także koszty ich utrzymania: 
 „Na terenie Gminy Brańsk funkcjonuje 13 jednostek OSP w miejscowościach: 

1. Chojewo 
2. Domanowo 
3. Glinnik 
4. Holonki 
5. Kiersnowo 
6. Klichy 
7. Koszewo 
8. Lubieszcze 
9. Mień  
10. Oleksin 
11. Popławy 
12. Szmurły 
13. Świrydy 

z czego 3 jednostki  włączone są do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego: 
1. OSP Świrydy od roku 1996 
2.OSP Domanowo  od roku 2010 
3. OSP Mień od roku 2020. 
 
   Wszystkie jednostki OSP są zarejestrowane  w Krajowym Rejestrze Sądowym  
mają nadane numery REGON,  NIP, założone konta bankowe. 
Na dzień 31 grudnia 2020 roku jednostki zrzeszały w swych szeregach: 

 Liczba członków razem 395, w tym mężczyzn 387, kobiet 8, 
 Liczba członków zwyczajnych 355, w tym mężczyzn 347, kobiet 8, 
 Liczba członków honorowych 14, wspierających 26. 

 
   Wszystkie jednostki OSP posiadają na swym wyposażeniu samochody ratowniczo-
gaśnicze,   z czego: Kiersnowo (Volkswagen Transporter) i Oleksin (Ford Transit) są 
to samochody lekkie bez zbiorników wodnych, Glinnik samochód lekki (Mercedes) ze 
zbiornikiem 500 l. 
  Pozostałe jednostki wyposażone są w samochody ratowniczo-gaśnicze średnie i 
ciężkie: 

1) Chojewo – Star 244 
2) Domanowo – Jelcz 325 
3) Holonki Renault S110 
4) Klichy Jelcz 004 
5) Koszewo – Magirus 
6) Lubieszcze – Renault M210 
7) Mień - Iveco Eurocargo 
8) Popławy – DAF  
9) Szmurły – Star 266 
10) Świrydy – MAN 

 
   Zestawienie udziału jednostek OSP w działaniach ratowniczych w 2020r:  



Ogólna ilość wyjazdów – 73, w tym: do pożaru – 49, miejscowe zdarzenie (wypadek, 
usuniecie drzew, zalanie wodą) – 24.  
 
Na Ochotnicze Straże Pożarne w 2020r. wydatkowano kwotę 288 476zł , w tym.: 

 płace kierowców i składki od nich naliczane            –  77 580zł, 

 wynagrodzenia za udział w akcjach ratowniczych           – 10 730zł, 

 zakup energii elektrycznej                 –  20 311zł, 

 badania profilaktyczne        –     3 444zł, 

 ubezpieczenie majątku i grupowe ubezpieczenie strażaków  –     9 959zł, 

 podatek od nieruchomości i środków transportowych  –   32 252zł, 

 zakup paliwa, olejów i płynów samochodowych, części  

 zamiennych, badania techniczne samochodów, rejestracja  
samochodu, wymiana dowodów rejestracyjnych, zakup  
wyposażenia dla OSP, materiały do remontów remiz OSP  –             63 769zł, 

 naprawy i badania sprzętów jednostek: przeglądy gaśnic,  
narzędzi pożarniczych, narzędzi hydraulicznych   –             19 092zł. 
 

Pozostałą kwotę stanowią delegacje, szkolenia itp. wydatki bieżące. 
Wydatki inwestycyjne wyniosły 28 093,-zł. - budowa remizy w Domanowie 
Ponadto udzielono dotację dla OSP Kiersnowo w kwocie 3 708,-zł na 
dofinansowanie zakupu wyposażenia przeciwpożarowego – motopompa Mamut ze 
zbiornikiem wodnym. 
 
W 2020r. złożono wnioski na dofinansowanie OSP, w tym: 

 17 stycznia 2020r. - złożono wniosek do Komendanta Głównego Państwowej 
Straży Pożarnej   o dofinansowanie w kwocie 200 000,00 zł na budowę remizy 
OSP  w Domanowie. 

 06 luty 2020r. – złożono wniosek do Marszałka Województwa Podlaskiego                          
o dofinansowanie w kwocie 70 000,00 zł do zakupu samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla OSP w Domanowie. 

 17 luty 2020r. – złożono wniosek do Fundacji Orlen o dofinansowanie w kwocie 
25 000,00 zł na zakup wyposażenia p.poż. dla OSP w Lubieszczach. 

 06 maja 2020r. – złożono wniosek do Komendanta Powiatowego PSP                    
o dofinansowanie ze środków KSRG: 

 w kwocie 16 900,00 zł na zakup wyposażenia p.poż. dla OSP                              
w Domanowie, 

 w kwocie 15 000,00 zł dla na zakup wyposażenia p.poż. OSP w Świrydach. 
 16 czerwca 2020r. – złożono wniosek do Funduszu Składkowego 

Ubezpieczenia Społecznego Rolników o dofinansowanie w kwocie 25 000,00 zł  
- wymiana pokrycia dachowego na budynku remizy OSP w Lubieszczach. 

 30 czerwca 2020r. – złożono wnioski do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na zakup wyposażenia p.poż. w kwocie po 
25 000,00 zł dla jednostek OSP w Domanowie, Koszewie, Oleksinie, 
Świrydach. 

   Dnia 15 kwietnia 2020r. – podpisano umowę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
pomiędzy Wójtem Gminy Wyszki i Wójtem Gminy Brańsk dotyczącą pozyskania 
samochodu pożarniczego marki Mercedes, ze zbiornikiem na wodę,  dla jednostki 
OSP w Glinniku, która dotychczas posiadała na wyposażeniu pojazd ratowniczy bez 
możliwości gaszenia pożarów. 
 
Pozyskane w 2020r dotacje na zakup wyposażenia p. pożarowego i remonty: 
 



Ze środków MSWiA: 
1) OSP Kiersnowo - 6 500,00 zł 

Dzięki pozyskaniu dofinansowania z budżetu Gminy Brańsk w wysokości 
3 708,00 zł OSP Kiersnowo dokonało zakupu motopompy pływającej Mamut 
wraz ze zbiornikiem na wodę o poj.2 500 l – wartość wyposażenia 10 208,00 zł. 
 

2) OSP Mień - 11 792,00 zł 
Z pozyskanej dotacji jednostka zakupiła wyciągarkę do samochodu ratowniczo- 
gaśniczego IVECO Eurocargo pozyskanego w roku 2019 r. 

            - oraz 15 600,00 zł  - zakup 3 zestawów aparatów powietrznych. 
 

3) OSP Szmurły 4 050,00 zł  zakup agregatu prądotwórczego. 
 

Ze środków Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego 
1) OSP Domanowo – 2 950,00 zł – zakup 1 kpl. ubrania ochronnego  specjalnego  
2) OSP Świrydy  2 950,00 zł – zakup 1 kpl. ubrania ochronnego specjalnego 

 
Ze środków Funduszu Składkowego Ubezpieczenia Społecznego Rolników 

- 10 000,00 zł  na wymianę pokrycia dachowego na budynku  remizy OSP                          
w Lubieszczach. 
 
Łączna kwota dotacji uzyskanych w roku 2020 – 53 842,00zł” 
   
   Na koniec Pani Kierownik Referatu Organizacyjnego, Oświaty i Kultury wyjaśniła, że 
nie wszystkie wnioski o dotacje wysłane w 2020r. zostały już rozpatrzone, natomiast 
na niektóre uzyskano dotację mniejszą niż wnioskowana.  
 
   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska zwróciła się z pytaniem,         
w jaki sposób gmina ustala potrzeby jednostek OSP i składa wnioski                                      
o dofinansowanie?  
 
   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że na zebraniach Zarządu OSP Komendanci 
poszczególnych jednostek zgłaszają potrzeby, które są weryfikowane a następnie 
składane wnioski na zadania najpilniejsze. 
 
   Radna Pani Anna Żero zwróciła się z pytaniem, czy na chwilę obecną na terenie 
gminy jest taka jednostka, która pilnie potrzebuje zakupu jakiegoś wyposażenia, czy 
to wyposażenie, które jednostki posiadają jest wystarczające? 
 
  Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że nie ma takich jednostek i bardzo pilnych potrzeb, 
nie sposób zakupić sprzęt, który będzie stał, natomiast mundury „wyjściowe” mają 
wszystkie jednostki. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska odnosząc się do zakupu 
mundurów strażakom, którzy reprezentują gminę,  wyraziła nadzieję na 
dofinansowanie zakupu mundurów harcerzom, ze środków gminy, którzy także gminę 
reprezentują. 
 
   Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jest zapis w ustawie o ochronie  przeciwpożarowej, 
który mówi, iż gmina ma utrzymać i wyposażyć jednostki OSP, natomiast  harcerze 
jako stowarzyszenie nie podlegają bezpośrednio pod gminę. 
 



Komisja RGOBiT zapoznała się także z: 
 zestawieniem pozyskanych  dotacji w latach 2015 – 2020 – na zakup 

wyposażenia      p. pożarowego i remonty Remiz OSP, 
 wykazem zakupionego sprzętu  p.poż. z dotacji do poszczególnych jednostek 

OSP      w latach 2015- 2020, 
 stanem  wyposażenia w poszczególnych jednostkach. 

 
Po analizie całości materiałów Pan Marek Brzozowski Przewodniczący Komisji 
RGOBiT wyraził opinię, że środki finansowe na jednostki OSP na terenie Gminy 
Brańsk są racjonalnie wydatkowane, wedle potrzeb a jednostki w miarę dobrze 
wyposażane. 
 
Wójt Gminy dodał, że Gmina Brańsk dokłada do wyposażenia jednostek OSP ok 30%. 
 
   Komisja RGOBiT  głosami: 8-„za”, „przeciw”- 0, „wstrzymujących” – 0 
pozytywnie oceniła ponoszenie kosztów utrzymania jednostek OSP na  terenu 
Gminy Brańsk za 2020 rok. 
 
 
Ad. 4 Analiza projektów uchwał pod obrady XIX sesji Rady Gminy Brańsk: 
(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 246/2021 Wójta Gminy 
Brańsk z dnia 16 kwietnia 2021r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod 
obrady XIX sesji Rady Gminy Brańsk). Projekt uchwały Komisji Skarg Wniosków                
i Petycji w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji o poparcie przez gminę 
Rządu Tymczasowej Rady 
Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego, w załączeniu do 
oryginału protokołu. 
 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021r. - 
przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 
Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
 
   Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały     w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021r.: w obecności 8 członków 
podczas głosowania, Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  „za” 8, „przeciw” -0, 
„wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2026 - przedstawiła Pani Skarbnik. 
 

   Radny Pan Franciszek Rułka zwrócił się z prośbą wyjaśnienia wysokości 
dofinansowania dróg powiatowych, czy jest to kwota 4 542 175,00zł? 



 
   Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska wyjaśniła, że w takiej wysokości będą 
nakłady od 2015r.do końca 2022roku, natomiast w bieżącym roku  wyniosą 964 
853,00zł a w 2022r. 367 704,00zł.  
 

Dalej Radny Pan Franciszek Rułka zapytał, kiedy to dofinansowanie Powiatu się 
skończy  i wyraził opinię, że gmina w ostatnich latach dofinansowała Powiat kwotą 
ponad 4 mln. zł, a Powiat gminę tylko w wysokości 15.000zł - w ubiegłym roku. Z tego 
wynika, że „mniejszy utrzymuje większego”. 
 
  Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że w najbliższym czasie dofinansowania Powiatu 
się skończą, ale jak radny sam widzi inwestycje drogowe są potrzebne.  
 
   Przewodniczący Komisji zauważył, że po stronie gminy jest tylko kwota 
dofinansowania, natomiast cała sprawa inwestycji, czyli  dokumentacja i składanie 
wniosków leżą po stronie Powiatu, (co stanowi pewien plus, nie dotyczy gminy 
bezpośrednio) który jest większym „graczem w tej sprawie” i może osiągać 
dofinansowanie, niemniej radny Pan Rułka ma rację, że wkład gminy w drogi 
powiatowe jest znaczący. 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała – „gdyby Pan Wójt kilka lat temu nie 
podjął się takiej współpracy z Powiatem, to droga Popławy-Dołubowo nie byłaby 
robiona a była naprawdę w złym stanie technicznym. Wykonawcy starają się                     
i modernizacja „idzie sprawnie”. Ogólnie patrząc, w innych gminach mają drogi 
znacznie gorsze, widać tą różnicę chociażby wjeżdżając na teren w kierunku Gminy 
Ciechanowiec, natomiast nasze drogi są     w znacznie lepszym stanie”.   
  

   W wyniku zakończenia dyskusji Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz  z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2026.: w obecności 7 członków podczas głosowania, 
Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  „za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

3) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie bez przetargu                          
w dzierżawę nieruchomości gminnej na okres pięciu lat – uzasadnienie do 
projektu uchwały odczytał Przewodniczący Komisji RGOBiT. 

 
Radni zadali pytanie odnośnie wysokości dzierżawy? 
 
  Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to mała kwota, którą mieszkańcy Płonowa przeznaczają 
na cele wioskowe. 

 
   Wobec zakończenia dyskusji, Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
bez przetargu  w dzierżawę nieruchomości gminnej na okres pięciu lat: w obecności    
8 członków podczas głosowania, Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  „za” 8, 
„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

4) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Brańsk na lata 2021-2032 – przedstawiła 
Sekretarz Gminy 



 
   Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
 
   Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Brańsk na lata 2021-2032: w obecności 8 członków podczas 
głosowania, Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  „za” 8, „przeciw” -0, 
„wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
   W tym czasie posiedzenie opuściła Radna Pani Anna Żero – Przewodnicząca 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji, ze względu na udział w szkoleniu on-line. 
 

5) projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania               
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze        
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                         
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 
pobierania – uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Paweł 
Kuteszko – pracownik GOPS. 

 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
   Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania:           
w obecności 7 członków podczas głosowania, Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

6) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach –  
uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Paweł Kuteszko – pracownik 
GOPS. 
 

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
   Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach: w obecności 7 członków podczas głosowania, 
Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  „za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 

7) projekt uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych 
na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku                                        
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego - 
oznakowanego radiowozu na rzecz Komendy Powiatowej Policji w Bielsku 
Podlaskim - przedstawił Wójt Gminy, informując, że jak co roku Policja 
wystąpiła do wszystkich gmin w Powiecie Bielskim o dofinansowanie 
radiowozu. Biorąc pod uwagę pandemię i trudne warunki finansowe, proszą o 
dofinansowanie tylko jednego pojazdu. 

 



   Przewodniczący Komisji, powiedział, że chciały zadać pytanie o efektywność służb 
śledczych, czy da się zamknąć wykrywalność w 5%,  czy jest to stan „na wyrost”? Dalej 
mówił, że bezpieczeństwo to nie jest „wlepienie” mandatu kierowcy za  niezapięcie 
pasów, ale skuteczne sprawy dochodzeniowe, które są największym problemem. 
 
   W nawiązaniu do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji wywiązała się dyskusja 
wśród radnych, nad skutecznością prowadzonych postępowań dochodzeniowo-
śledczych, dotyczyła m.in. zbyt szybkiego umarzania spraw, bagatelizowania 
informacji zgłaszanych przez świadków zdarzeń, aroganckiego zachowania 
funkcjonariuszy wobec mieszkańców gminy, wyrażających chęć pomocy. Wynikiem 
dyskusji był wniosek radnych i Wójta Gminy o zaproszenie na sesję przedstawiciela 
Policji (Komendanta Powiatowego) w celu wyjaśnienia nurtujących spraw i zadania 
konkretnych pytań. 
 
   Wobec zakończenia dyskusji, Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku 
środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku                 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego - 
oznakowanego radiowozu na rzecz Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim: 
w obecności 7 członków podczas głosowania, Komisja RGOBiT stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

8) Projekt uchwały Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie 
pozostawienia bez rozpatrzenia petycji o poparcie przez gminę Rządu 
Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 
Konstytucyjnego 

 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

   Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji o poparcie przez gminę 
Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 
Konstytucyjnego: w obecności 7 członków podczas głosowania, Komisja RGOBiT 
stosunkiem głosów:  „za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

 
   Po analizie wszystkich projektów uchwał Komisja RGOBiT wydała pozytywną Opinię               
Nr 32/2021 w sprawie projektów uchwał pod obrady XIX sesji Rady Gminy Brańsk. 
(Opinia stanowi  załącznik do oryginału protokołu). 
 
Ad. 5 Zapytania i wolne wnioski: 
 

 Poruszono problem zaśmiecania gminy, który źle świadczy o gminie, gdy jest 
pełno śmieci w lasach na poboczach dróg. Dyskutowano na temat akcji 
sprzątania i zaangażowanych rodzinach. W toku dyskusji zrodziło się wiele 
pomysłów m.in. zakupu foto pułapek, włączenie  do sprzątania drużyn 
strażackich, prowadzenia przez pracowników urzędu bardziej zdecydowanych 
działań wobec osób ujawnionych, które śmieci wyrzucają, aby nie sprzątały 
tylko śmieci przez siebie wyrzuconych ale także innych śmieci, co będzie dla 
nich bardziej dotkliwą karą, niż opłacenie mandatu. 
 

  Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem do Wójta Gminy, czy jest w stanie 



z budżetu gminy tego roku, wygospodarować środki finansowe na zakup chociażby       
4 foto pułapek i umieszczenia w takich miejscach, aby osoby wyrzucające śmieci były 
identyfikowane. 
 
   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że nie ma problemu, postara się sprostać temu 
zadaniu, przeprowadzi rozeznanie w cenie urządzeń. 
 

 Kolejny problem jaki poruszono, dotyczył wałęsających, bezdomnych psów ale 
nie ustalono żadnych konkretnych rozwiązań. 

 
Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 
1024 zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/Alina Adamczyk 

                                                                             Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                         /-/Marek Brzozowski 

 
 
        
 


